

Drake & Scull

Date: 24th October 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali

CEO/ Dubai Financial Market

Dubai- United Arab Emirates

Dear Sirs,

Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

Referring to the submitted application in front of the Dubai courts regarding the restructuring plans for Drake and Scull PJSC and its subsidiaries. At the hearing held on the 21st of September 2022, the honorable court decided to transfer the appeal for Public Prosecution's consideration to give their opinion on the appeal in light of the expert's report. The Court set the date 24th of October 2022 for the Public Prosecution to give their opinion. Whereas the Public Prosecution provided their opinion on commencing the restructuring plans.

Hence, the court has decided to postpone the hearing till the 23rd of November 2022 in order to issue its ruling.

Sincerely Yours,

Dana Abu Alghanam

Board Secretary



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دانا أبو الغنم

أمين سر مجلس الإدارة

التاريخ: 24 أكتوبر 2022

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس تنفيذي/سوق دبي المالي

دبي- الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم إلى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

بالإشارة إلى الطلب المقدم إلى محاكم دبي بخصوص افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال والشركات التابعة، وحيث سبق وأن أصدرت محكمة استئناف دبي في جلسة 21 سبتمبر 2022، إحالة الاستئناف إلى النيابة العامة لتبدي رأيها في موضوع الاستئناف على ضوء تقرير الخبرة الوارد وحددت يوم 24 أكتوبر 2022 لورود رأي النيابة العامة. وحيث ورد رأي النيابة العامة بالتوصية بافتتاح الإجراءات والسير بخطة إعادة الهيكلة، وعليه قررت المحكمة حجز الدعوى للحكم وتأجيلها ليوم الأربعاء الموافق 2022/11/23.